



本院主席曾慶業先生(第一排左九)、董事局成員、2013/2018年總理區宇凡先生(第一排右一)、行政總監蘇祐安先生(第一排左一)、高級職員與龍舟隊及足球隊合照留念。
Mr. TSENG Hing Yip, York (first row, left 9), the Chairman, alongside Board Members, Mr. AU Yu Fan, Gabriel (first row, right 1), Director 2013/2018, Mr. SU Yau On, Albert (first row, left 1), Chief Executive of TWGHs, and senior staff posed for a group photo with members of the Staff Dragon Boat and Football Teams.



活動消息
LATEST NEWS
22.8

東華三院員工龍舟隊及足球隊周年聚餐2026/2027

TWGHs Staff Dragon Boat and Football Team Annual Luncheon 2026/2027

為表揚東華三院龍舟隊和足球隊在過去一年努力練習，並代表本院出戰各項賽事，本院特別舉行年度聚餐，並獲得主席曾慶業先生、副主席暨人力資源委員會主任委員伍怡先生及總理暨人力資源委員會副主任委員梁文謙先生支持及全數贊助活動。

To recognise the hard work and great achievements of TWGHs Staff Dragon Boat and Football Team over the past year, an Annual Luncheon 2026/2027 was specially organised. Mr. TSENG Hing Yip, York, the Chairman, Mr. Jonathan NG, Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee (HRC), Mr. LEUNG Man Him, Vincent, Director cum Vice-Chairman of the HRC, supported and fully sponsored the event.



活動當天更安排了頒獎儀式、競技遊戲及抽獎環節。
The Luncheon also featured an award ceremony, competitive games, and a lucky draw session.



活動消息
LATEST NEWS
27.7

東華三院首獲第十五屆「君子企業獎」

TWGHs Received the Inaugural 15th "Junzi Corporation Award"

東華三院首次參與由香港恒生大學舉辦的第十五屆《君子企業獎》，並榮獲《君子企業獎(慈善團體)》獎項，表揚本院恪守商業道德及積極履行社會責任。

In recognition of its commitment to upholding the standards of business ethics and social responsibilities, TWGHs was honoured, for the first time, with the "Junzi Corporation Award (Charitable Organisation)" at the 15th "Junzi Corporation Awards", organised by the Hang Seng University of Hong Kong.

本院人力資源科代表東華三院領獎。
Representative from the Human Resources Division received the award on behalf of the Group.



服務焦點
SERVICE FOCUS
17.8

廉政公署防貪講座 ICAC Anti-Corruption Talk

東華三院人力資源科舉辦防貪講座及廉政公署展覽廳參觀活動，讓同事了解香港的反貪歷史和廉政公署的執法策略。

The Human Resources Division of TWGHs organised an anti-corruption talk and a guided visit to the ICAC Exhibition Hall, to brief colleagues on Hong Kong's anti-corruption history and the ICAC's law enforcement strategies.



講座由廉政公署廉政教育主任黃浚欣女士(左)主講，為現場及線上逾600位員工深入講解防貪法例。
The guest speaker, Ms. Eunis WONG (left), Community Relations Officer of the ICAC, delivered an in-depth talk on anti-corruption law to over 600 staff members in person and online.



活動消息
LATEST NEWS
3.8

香港都會大學 N&HS Career Fair 職業博覽會2026

Hong Kong Metropolitan University (HKMU) Nursing Career Fair 2026

東華三院人力資源科參與由香港都會大學主辦的「N&HS Career Fair 職業博覽會」，在會場設置展位介紹職位資料及即場收取申請表，並聯同社會服務科舉行講座，向該校學生分享本院護理服務的事業發展路向。

The Human Resources Division of TWGHs participated in the "HKMU Nursing Career Fair 2026". In addition to sharing job information and collecting job applications at the exhibition booth, the team also collaborated with the Community Services Division to deliver a recruitment talk on the career path of nursing posts provided by TWGHs.